
 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 20. juni 2023 
 

20. juni 2023 kl. 17.00-21.00 – mødet afholdes på Hotel Christiansminde   
 

 
Pkt. 1 – 17.00-17.05  
Godkendelse af dagsorden 

- Dagsorden godkendt  
 
Pkt. 2 – 17.05-17.25 
Nyt fra skolens hverdag – herunder ledelse, medarbejdere og formand 

- Status på Byhaveskolens situation: 
o Christoffer er ansat som skoleleder på Byhaveskolen pr. 01.06.23 
o Der bliver slået en viceskolelederstilling op efter sommerferien med tiltrædelse 1. 

november eller hurtigst muligt 
o Byhaveskolens skolereceptionist Maj-Britt er sat op i tid til 37 timer pr. 1. august fra 30 

timer 
 

- Siden sidste bestyrelsesmøde har vi afholdt følgende dage på Byhaveskolen: 
o Atletikdag  
o Fodboldstævne 
o Brandbilbesøg  
o Featureugen med emnet; Kendte danskere 
o Dimission 
o På torsdag har vi stjerneløb og på fredag har vi sidste skoledag 

Alt er forløbet helt efter bogen og det har været nogle fantastiske dage  
 

- Der er fortsat elevtilgang og vi er nu på 136 elever til kommende skoleår og muligvis stadig flere på 
vej  
 

- Der kommer en ny specialpædagogisk handleplan fra kommende skoleår, som bliver gennemgået 
på et bestyrelsesmøde i starten af skoleåret 23/24 

 
- Der udkommer et kort sommerferiebrev til forældrene i uge 26 

 
- Skolebestyrelsen har deltaget i mødet; ”Sammen om skolen”, hvor der bl.a. var oplæg om ”Behov” 

fra Louise Klinge. Desuden afholdt Ane også et 3 minutters oplæg, som repræsentant fra 
specialområdet med overskrifterne; Specialundervisning af høj kvalitet, samarbejde mellem 
special- og almenskoleområdet og vigtigheden af at specialområdet får samme opmærksomhed 
som almenområdet.  
Elevforum afholdt også oplæg og gjorde det virkelig godt   

 
Pkt. 3 – 17.25 – 17.35 
Præsentation af pædagogisk udviklingsproces 31.08.2023 

- Ønske om at skolebestyrelsen får en aktiv rolle til den pædagogiske udviklingsproces og ved 
præsentationen. Eventuelt ved at stille spørgsmål til én af de 4 grupper: Børnesyn, 
konflikthåndtering, læring og dannelse og kommunikation. Der er afsat tid til kommende 
skolebestyrelsesmøde til udarbejdelse af spørgsmål hertil  

 

 



Pkt. 4 – 17.35 – 17.45 
Ansættelser for kommende skoleår 

- Vi har afholdt ansættelsessamtaler og har ansat en pædagog til udskolingen pr. 01.10.23 og har i 
dag tirsdag den 20. juni afholdt samtaler til VKAL, hvor vi har valgt 1 pædagog og 1 PAU pr. 
01.08.23. Tak for hjælpen til skolebestyrelsen for at deltage i ansættelsessamtalerne 

- Derudover har vi ansat en kendt lærer i et barselsvikariat for kommende skoleår 
 
Pkt. 5 – 17.45 – 17.55 
Orientering om anlægsprojekter 31.05.2023 

- Halvtaget er endelig ved at blive bygget færdigt og eleverne kan forventeligt stå i tørvejr, når efteråret 
rammer. Derudover bliver der sat gang i etablering af legemiljø omkring legepladsen ved indskolingen, 
som er et projekt, der har kørt siden julen 2022. Det bliver et udendørs udelæringsrum med scene og 
klatrekasser op til rutsjebanen. 
Der har været stor økonomisk mådeholdenhed ved personalet, som har gjort, at dette nu kan lade sig 
gøre 

 
Pkt 6 – 17.55 – 18.00 
Eventuelt 

- Til kommende skolebestyrelsesmøde ønskes der at tale om rækkefølge for gennemgang af 
principper 

- Valg for skolebestyrelsen – hvornår skal de forskellige vælges? 
- Åbne op for valg af suppleant til skolebestyrelsen 

- Lasse indkalder til møde med Katrina og Tina i uge 32 omkring værdigrundlaget på Byhaveskolen   
 

 
Kl. 18.00 til 21.00 Spisning   
   
  
 


